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Hanna Zdanowska

Prezydent Miasta todzi
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Mi eszkaricv ulicy Jelenia w t.odzi uprzejmie informujq, ze zlozona zostata petvcja do

Zarzqdu Inwestyc ji M iejskich dotvczaca budowy kanalizacji sanitarnej i deszczowej a takze

wyremont ow ania nawierzchni.

Zgtaszane od wielu lat prosbv w tych sprawach do przedstaw icieli wtadz miasta
pozostawaty bez odpowiedzi.

Wyraiajqc uznanie dla Pani dzialari inwestycyjnych zmieniajqcych nasze miasto 
po zwalamy sobie jednak zwrocic uwage na niewielkq ulice Jelenia oddalonq zaledwie ok . 10

min . Komun ikacjq rniejska od scislego centrum t.odzi.

Bedziernv wielce zobowiqzani za zainteresowanie sie nasz~ spraw~, i ud zielenie

pomocy w rea lizacji prosbv wyraionej w petycji.

Z wyrazami szacunku nizej podpisan i mi eszkaricv ulicy:



Zarzqd Inwestycji Miejskich

90-447 t 6di z

UI. Piotrkowska 175

Na prosbv mieszkark6w ul. Jelenia Miasto t6dz ok. 2006r . wykonato prowizoryczne
utwardzenie uli cy cienka warstwq asfalt u, oraz wykonato odwodnienie poprzez czesciowe
zlikwidowanie wygarbi enia w potowie dlu gosci ulicy, kt6re nie pozwolito splvwac wodom
opadowym w kier unku skanalizowanej ulicy Wiejskiej. Utoiono tez wzdtui krawezntkow chodnika
dla pieszych rury z tworzywa llOmm. W powy i szym tekscie celowo uzvto stowa"prowizoryczne"
poniewai w nieda lekiej przvszlosci planowano ullce skanallzowac.

Przez jakis czas to rozwiqzanie spetniato swoja role rnozna byto udac sie sucha st opa do
okolicznych sklep6 w i przystank6w komun ikacji miejskiej. Niestety stan t en nie trwat dtugo,
poniewai nie dokonywano biezacvch konserwacj i, zwtaszcza udroinienia rur odprowadz'ajqcych

wode opadowq.

Mimo wie lokratnych telefonicznych prosb kierawanych do ZDiT obietn ic ze strany urzednika
odpowiedzialnego za te n rejon nic w tym kierunku nie zrabiono.

W efekcie z biegiem czasu ulica praktycznie wr6cita do stanu z przed remon tu/-ulicy
gruntowej/ naszpikowa na wyrwami i dziurami w jezdni/przy kazdvch opadach deszczu tw orzy sie
jeziora nie pozwa lajqc praktycznie korzvstac z ulicy osobom pieszym, mocno utrudn iajqc przejazd
samochodom.

I<aidy kolejny opad deszczu powoduje ogromny stres i obawy przed pod topi eniem te renu
zwtaszcza dotyczy to mieszkaricow posesji nr .15,17,19/21,23 potoionych po zachodniej stronie
ulicy, kt6rz y nie sa jui ludzrnl mtodymi.

We wrzesniu 2011 rozbudzono nasze nadzieje na poprawe sytuacji przeprawadzajqc
uzgodnienia przvlaczv kanalizacji do posesji przez Firme dziatajaca na zlecenie ZWiK obie cujac
rychte skanalizowanie ulicy. Niestety kolejny raz zost allsmv zawiedzeni, do dni a dzisiejszego nc
s i~ nie zmienito .

W zwiazku z powyiszym kolejny raz zwracamy s i~ z prosba a moiliwie szybkie podjecie
krak6w w kierunku usuniecla ut rudnieri/umieszczenie ulicy w odpowiednich planach
inwestycyjnych dot. kanalizacj i sanitarnej i deszczowej/ zwtaszcza, ze wszystkie okoliczne,
r6wnolegte ulice ad lat sa w petni uzbrajo ne w infrastrukture rniejska/ w okresie zimowym jako
jedyna okoliczna ulica nie jest odsniezana. Wszystko to powoduje wsrod rnieszkaricow ulicy
poczucie pew nej dyskrymi nacji i zapomn ienia przez Wtadze Dzielnicy i Miasta mimo, ze je stesrnv
takimi samymi ptat nikami podatk6w i wyb orcami jak mieszkaricv okolicznych ulic. .

W zataczeniu zdjecia ulicy po opadzie deszczu.

Z powaianiem nizej podpisani mieszkaricv ulicy
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